
Geachte commissieleden/aanwezigen, 

Dit is een noodkreet. Een noodkreet die ik uit namens de VSP, huurderbelangenvereniging OHZ en 
heel veel boze bewoners. 
Het digitaal parkeren wat het gemeentebestuur wil invoeren vanaf 1 juli as. heeft onder de mensen 
die hier mee te maken krijgen totaal geen draagvlak. Zelden heeft een voorgenomen maatregel 
zoveel ophef veroorzaakt onder de mensen die hier mee te maken krijgen. Mensen zijn ronduit 
woest. Het regent klachten bij het gemeentebestuur en de raad, er zijn brieven gericht aan de raad 
en het college. De beantwoording van de brieven is nietszeggend. Men draait gewoon om de brij 
heen.  

En wat doet de verantwoordelijke wethouder. Hij doet juist of zijn neus bloedt. Hij vergelijkt 
appels met peren om gewoon maar te roepen dat het wel zal gaan wennen. Deze man weet totaal 
niet wat er speelt in de samenleving. Zo dadelijk is hij weg en wie zitten dan met de gebakken 
peren, ja juist de mensen die zo dadelijk te maken krijgen met het digitale vergunningsparkeren. 

Veelgehoorde klachten van mensen zijn: 
• Er wordt totaal geen rekening gehouden met mensen die geen PC, smartphone hebben en niet met 
internet kunnen omgaan. Vooral oudere mensen schijnen hier nogal wat problemen mee te hebben. 
Maar ook jongeren klagen steen en been. 
• Het digitaal aanmelden is verre van optimaal. 
• Als je telefonisch contact opneemt met het uitvoerend bedrijf P1 wordt je van het kastje naar de 
muur gestuurd. Niemand schijnt iets te weten. 
• Er is ook sprake van laaggeletterdheid binnen deze gemeente. Waarom heeft men alleen een 
schrijven laten uitgaan. Men had toch op zijn minst een of meerdere informatiebijeenkomsten 
kunnen beleggen. M.a.w. de toegepaste communicatie is een grote wassen neus. 
• Er zijn mensen die vrezen dat hun privacy wordt aangetast. 
• De app. voor je bezoek aan te melden is vrij moeilijk te instaleren op een IPhone. 
• Als je geen Smartphone/IPhone hebt en je zou je bezoek telefonisch willen aanmelden staat dat 
nergens aangegeven hoe dat moet en op welk telefoonnummer.                   In het vandaag 
verschenen raadsinformatiebulletin wordt er nu wel een mogelijkheid hiervoor aangegeven. 
• Er is sprake van rechtsongelijkheid. In de ene buurt moet je wel betalen om te parkeren, en in de 
andere weer niet. Maar laten wij hier heel helder zijn. Wij zijn faliekant tegen het inwoners laten 
betalen voor vergunningsparkeren. Dus ook niet in Broekhem-Noord. 
• In de Hekerbeek zijn geen symbolen aangebracht in de parkeervakken. Als buitenstaanders zo 
dadelijk geen kaarten meer in de auto’s zien liggen, dan zien ze daar de bui al hangen. Men vreest 
dan nog meer overlast komt van foutparkeerders. Want van handhaving is gewoon geen sprake. 

Als je al deze klachten op een rij zet dan zou je toch op zijn minst moeten concluderen dat het 
digitale vergunningsparkeren gewoon niet gaat werken. Er zijn dadelijk een hoop mensen die vanaf 
1 juli gewoon vogelvrij verklaard worden, omdat ze een boete kunnen riskeren. Dit vanwege het feit 
dat ze door de vele mankementen en onduidelijkheden zich niet hebben kunnen aanmelden voor 
het digitaal vergunningsparkeren. 

De essentiële vraag wat ik nog aan u zou willen stellen is waarom mensen in diverse buurten moeten 
betalen voor een parkeervergunning en het ontvangen van hun bezoek.  
De parkeervergunningen zijn in het leven geroepen om deze buurten te ontlasten bij evenementen. 
Er zou handhavend opgetreden worden tegen foutparkeerders. Daar is tot nu toe weinig van terecht 
gekomen. Het beste zou zijn als het betaald vergunningsparkeren gewoon van tafel geveegd zou 
worden. Maar zover wil een overgrote meerderheid van de raad niet gaan. Wij vinden dat een 
gemiste kans. Ik wil u in elk geval als commissie oproepen om de verantwoordelijke wethouder 
terug te fluiten als het om het invoeren gaat van het digitaal vergunningsparkeren vanaf 1 juli a.s. 
Dit wordt een regelrechte ramp. Mensen willen het gewoon niet. Doe een verzoek om de regeling in 
elk geval op te schorten. 

Draag de wethouder vervolgens op: 
• Dat hij in eerste instantie een of meerdere informatiebijeenkomsten gaat beleggen. 
• Dat de mensen die niet in het bezit zijn van een PC, smartphone en niet bekend zijn met internet 
om deze een alternatief te bieden. Stel hem voor de oude en de nieuwe regeling naast elkaar te 



hanteren voor de duur van een jaar. Ga dan het gehele parkeervergunningensysteem evalueren en 
neem n.a.v. deze evaluatie pas een definitieve beslissing. 
• Is men bereid er zorg voor te dragen dat in de Hekerbeek ook een symbool (geel) wordt 
aangebracht op de parkeervakken, zodat mensen van buiten kunnen zien dat er 
vergunningsparkeren van toepassing is. 
• Dat er eindelijk eens structureel handhavend opgetreden wordt tegen foutparkeerders. 

En ik doe nog een indringende oproep tot U. Ga er werk van maken en druk uitoefenen dat onze 
inwoners in diverse buurten niet meer hoeven te betalen voor gebruik te maken van 
vergunningsparkeren en hun bezoek te ontvangen. Je gebruikt deze mensen hierdoor als melkkoe 
van de gemeente. 

Ik zal zorgdragen dat u mijn inbreng digitaal via de griffier toegezonden krijgt, Ik dank u voor uw 
aandacht. 

Jef Kleijnen. 


